
Algemene Ledenvergadering SPR 2023 
27 mei 11:30- 12:30 uur 
 

AGENDA ALV 2023 
 
1. Opening 
2. Ingekomen post 
3. Notulen ALV 2020 
4. Financieel jaarverslag (Mieke) 
          – advies Kascie 
          – voorstel nieuw leden kascie:??  
5. Bestuursmutaties 

 Voorzitter treedt af op 31-08-23. Voorgestelde nieuwe voorzitter Prof. dr 
Peter van der Sijde 

6. Inhoudelijk jaarverslag 2022 
 – de studiekringen (Paul) 
 – overige activiteiten (Dick) 
7. Plannen voor komende jaren. (Peter) 
6. Rondvraag 
 
INHOUDELIJK JAARVERSLAG 2022 
 
Studiekringen 
Hier staat nog het jaarverslag studiekringen 2020 te illustratie PAUL!!! 
[De studiekringen in Den Haag en Amsterdam kennen beiden ongeveer een 
dozijn deelnemers en kwamen ieder in 2019 een aantal keren bij elkaar. In Den 
Haag kwamen onder meer de volgende onderwerpen aanbod: Elektromagnetisch 
straling en de mens, de SSE-conferentie 2019 in Colorado, Remote Viewing 
experiment (zonder succes). Onderwerpen in Amsterdam waren reïncarnatie en 
psychokinese (via een DVD), retro-causaliteit en een hypnose experiment. In 
verband met de corona crisis zijn de activiteiten opgeschort maar Paul 
Groenenboom zal het initiatief nemen om de draad weer op te pakken zodat dat 
verantwoord is.] 
 
Informatieverspreiding 
Het ‘Tijdschrift voor Parapsychologie en Bewustzijnsonderzoek’ is samen met ‘de 
dag van de parapsychologie’ en Webinars het belangrijkste middel om de SPR-
doelstelling om wetenschappelijk betrouwbare informatie over de 
parapsychologie beschikbaar te maken voor onze leden, te realiseren. Bij de 
keuze voor de inhoud van de 3 nummers van 2022 is wederom getracht rekening 
te houden met de leden die aangegeven hebben dat ze naast de experimentele 



benadering ook  meer over de op casuïstiek berustende benadering zouden 
willen lezen.  
 
De Dag van de Parapsychologie 2022 was vervangen door de viering van ons 100-
jarig bestaan. Er waren voordrachten van Prof.Draaisma, dr. Jacob Jolij en Prof. 
Dick Bierman. Bij de laatste voordracht was er een zoom-bijdrage van dr Dean 
Radin waarin hij de serie experimenten besprak waarbij er een dubbele spleet 
opstelling was gebruikt om Mind-over-Matter te onderzoeken. Het is wellicht 
interessant te weten dat deze experimenten binnenkort aan de UvA gerepliceerd 
gaan worden. Tot slot van de dag was er een panel met Pprof. Van Elk en Pprof 
Gerding en drs Odette Theije over Grenservaringen en zingeving. 
 
Er was een zeer succesvol webinar met Rupert Sheldrake. De SR heeft als follow-
up de oorspronkelijk Nederlandse bioloog opgespoord die het duiven 
experiment van de marineschepen had uitgevoerd. Uiteindelijk blerken de data 
toch te zwak om samen met het aanwezige filmmateriaal tot een echte 
wetenschapsfilm om te bouwen. 
Er verschenen 3 nieuwsbrieven.  
 
Bevordering wetenschappelijk onderzoek 
Het vragenlijstonderzoek is nu echt van start en Paul Groenenboom zal de eerste 
resultaten op de dag van de Parapsychologie 2023 presenteren. 
Dick Biermasn heeft 2 jaar samen met zijn buitenlandse collega James Spottiswoode 
gewerkt om een enorme Remote Viewing experiment (opgezet door o.a. Dean Radin) 
te analyseren. Ook hij zal de eerste resultaten op de Dag der Parapsychologie 
presenteren. 
 
SPR-Hoogleraar 
In 2022 is er formeel geen contact meer geweest tussen het bestuur en 
universitaire hobo’s over een continuering na een onderbreking van het 
hoogleraarschap. Vooralsnog is daar geen reden voor omdat er geen goede 
kandidaat beschikbaar is.  
 
Promotie 
Al in 2018 schreven we  ….Het belangrijkste topic voor het bestuur is om het 
ledenaantal niet verder terug te laten lopen. De tijdgeest is niet echt gunstig maar 
we denken dat er nog steeds veel mensen (waaronder ook jongeren en studenten) 
zijn die eventueel door eigen ervaringen interesse zouden moeten hebben om meer 
van de wetenschappelijke benadering van paranormale verschijnselen kennis te 
nemen. Een streefgetal van 500 moet haalbaar zijn. Het is met name een probleem 
om enige nuchtere (niet sensationele) promotie via social media te plegen. …. 
 
 Helaas is dit nog steeds een zwak punt en ondanks diverse pogingen om met 
name de aanwezigheid op sociale media te verbeteren is dit nog niet gelukt.  
 
 
 


